



About Us

我们用學爱做自己的信仰 With Love 用责任做自己的使命

Montessori Academy brand established in Australia in 2001 and there are 23 campuses in Sydney by now. In China, we have schools in Shanghai, Xiamen, Wuhan, Chongqing and Hangzhou. Montessori Academy offers an extensive and meaningful education for our students by implementing the Montessori philosophy. Mixed-age classes combine Chinese and western cultures by including teachers and students from both origins. A beautiful comfortable environment, eco-friendly materials and responsible and qualified teaching team ensure your children's everyday safety, enjoyment and meaningful experiences. Montessori Academy is an American Montessori Society (AMS) Member school. Welcome to check www.mais-china.com for more information.

Montessori Academy 在 2001 年创建于澳大利亚,在悉尼有 23 家分园。我们在中国上海、杭州、厦门、重庆、武汉等城市拥有多家园所,获得良好口碑。本校遵循蒙特梭利教学理念,实行小班化双语教学。温馨舒适的环境、环保安全的材料和优质的师资确保您的孩子在园的每一天都充满乐趣,收获良多。Montessori Academy 是美国蒙特梭利协会(AMS)的会员学校。欢迎关注 www.mais-china.com 了解更多。



About Us

Our Philosophy and Mission

We stand by Dr. Maria Montessori's original philosophy, "follow the child." As a Montessori school, we provide a loving and nurturing environment where children can thrive and we believe children learn in different ways and at different rates. Each child advances through the curriculum guided by teachers, and by following an individualized learning plan. By allowing the child to learn at their own pace, he or she is able to develop independence, motor skills, coordination, concentration, language, and sensorial skills. Our small, mixedaged classrooms support the fundamentals of the Montessori philosophy, re-creating family structure. Older students enjoy being role models and learning responsibility whilst the younger children feel supported and gain confidence through their peers. These traits are the building blocks in kindness, leadership, respect, and patience.

我们的理念和目标

我们幼儿园遵循蒙特梭利教育理念,主张"追随儿童"。作为蒙特梭利学校,我们尊重儿童,准备好以儿童为中心的环境,激发孩子的创造力。经过老师的引导,孩子通过自我探索和自己动手来锻炼独立性、协调性、专注力、对世界的认知,并在这个环境中,培养出良好的社交能力和表达力。在蒙特梭利混龄的环境中,孩子们互相帮助、学习、交流,帮助自己成长。在真实的环境中,在专业老师的引导下,让每个孩子都成为自信、独立思考、有爱心、有责任感的终身学习者。

Our Program

Toddler Program (18 months - 3 years old)

小班课程

The toddler program recognizes that children learn by doing. The school provides the children with well-ordered, carefully and purposefully prepared environment in which they are respected and contributing members of a mini community. Dedicated and well-trained teachers implement a toddler curriculum to foster gross motor skills and fine motor skills, cognitive development, and thrive for independence. We are very aware of the importance of language development for toddlers. The children participate in activities to help them develop their speaking and listening skills, and to help them expand their vocabulary.

小班课程面向 18 个月到三岁的幼儿。这个年龄段的孩子对身边的一切充满兴趣,通过自己动手来学习和发展自己。专业的、有爱心的老师们准备好有序、温馨、安全的环境,设计适合这个年龄段的活动和课程,促进幼儿的认知发展、手眼协调的锻炼,以达到独立性。同时,我们也很重视这个阶段儿童的语言能力的发展,增加词汇量,锻炼幼儿的语言表达和理解力。



Our Program

Early Childhood Program (3 - 6 years old)

大班课程

Our Montessori Early Childhood curriculum has four main areas: Practical Life, Sensorial, Language and Mathematics. We also place considerable emphasis on Cultural Studies, Science, Creative and Practical Arts, Music, History and Geography. Children from the age of three continue the process of self-construction, consolidating, refining and adding to the skills and knowledge they accumulated before the age of three. Our environment here at Montessori Academy provides the children with motives for activity through which they refine their language, movement, perception, and become independent children who are prepared for life.

三岁以上是儿童自我建构、提升技能和获得知识的重要阶段。孩子从环境、蒙特梭利教具,与老师、同学之间的互动中得到锻炼和提高。除了日常生活、感官、语言和数学方面,我们也非常重视文化、科学、艺术、音乐、历史、地理等方面的知识融入和熏陶。在专业的蒙特梭利老师的指导下,孩子们依其发展的节奏和需求,在语言、肢体协调、自信心、专注力、社交能力等方面进行建构性的学习,为儿童的一生做好准备。



We Offer

Facilities and Learning Environment

学校设施和学习环境

- Central air conditioning and air purified system 中央空调及新风净化系统
- Water filtering system净水系统
- Face-recognition Entry security system
 脸部识别安全系统
- Spacious indoor and outdoor playground that is suitable for all weather conditions
 户外及室内活动区域,适应不同天气及空气质量情况
- A spacious outdoor ecological farmland as a nature education extension area in Shanghai only for our children
 专属的户外农场 —— 为我们的孩子们提供自然教育课程延展的基地















Facilities and Learning Environment

学校设施和学习环境

- Co-taught by full time well-trained Foreign and Chinese teachers 全日的外籍、中籍老师
- High teacher to student ratio (1:4 1:6)优良的师生比 (1:4-6)
- In-depth Child progress report (儿童发展记录报告)





We Offer

- Healthy, nutritious food and drinks 健康、营养的餐饮
- Well-prepared classroom equipped with rich, safe and high-end Montessori materials
 精心布置的教室,丰富、安全、专业的蒙特梭利教具
- Library stuffed with over 2,000 imported English and Chinese book appropriate for preschool-aged children
 每园拥有 2000 多本的进口英文和中文绘本,丰富幼儿的阅读世界
- Enrichment program like art, little Master Chef, sports, dancing, etc.
 艺术、运动类、舞蹈、小小厨师等特色课程







We Offer

Working with Families

家园共育

We place a high value on communication and cooperation with parents. Parents play an irreplaceable and important role in child's education, especially in early childhood stage. Our school offers classroom observation, parent-teacher conference, communication book and newsletter to enhance the mutual understanding. And our school has regular parent workshop to share education tips with our parents. We need parents deeply engaged. Your trust, cooperation, encouragement and support are highly valued. We believe that we can build a beautiful childhood together for your child.

我们学校非常重视和家长之间的交流和合作。父母在孩子的成长过程中起着至关重要且不可取代的作用,尤其 在儿童学前阶段。学校邀请家长进行教室观察,举行家长会,每个孩子都有自己的成长记录册。家长可以通过在线

平台、电子邮件、电子杂志、网站微信等渠道更深入的了解孩子在园所的成长历程和美

好时刻。学校还定期为家长们举办家长课堂及讲座,分享更多积极的育儿知识。在家长的信任、合作、鼓励和支持下,学校和家长一起努力,给孩子提供最美好的

童年时光。

Our Campuses



上海·灵山园 Shanghai·Lingshan Campus

Tel: 021-50755472 Email: lingshan-campus@mais-china.com Address: 56 Lingshan Lu, 2000 Lane, Pudong District 浦东新区灵山路 2000 弄 56 号



上海·绿大地园 Shanghai·Greenhills Campus

Tel: 021-50303681 Email: greenhills-admin@mais-china.com Address: 418 Jinxiu Dong Lu, Pudong District 浦东新区锦绣东路 418 号



上海·碧云园 Shanghai·Biyun Campus

Tel: 021-68867727 Email: admin@montessoriacademy.com.cn Address: 1087,1097 Biyun Lu, Pudong District 浦东新区碧云路 1087-1097



厦门·祥滨路园 Xiamen·Xiangbin Lu Campus

Tel: 0592-2260877 Email: admission-xm@mais-china.com Address: 79 Xiangbin Lu, Siming District 思明区祥滨路 79 号(靠近禾祥西路尊府小区内)

Our Campuses





重庆·渝北园 Chhongqing·Chongqing Campus

Tel: 023-67388700 Email: admission-cq@mais-china.com Address: 28 Fuchang Lu, Yubei District 渝北区中央公园福畅路 28 号 融创嘉德领馆二期 20 幢

武汉·楚汉新居园 Wuhan·Wuhan Campus

Tel: 027-87279788 Email: admission-wh1@mais-china.com Address: No.149 North Road, Wuchang District 武昌区中北路 147 号楚汉新居 2 号门旁

New Campuses







上海·徐汇 Shanghai·Xuhui Area

上海·静安 Shanghai·Jing'an Area

杭州·上城 Hangzhou·Shangcheng Area











As a subsidiary under Far East Horizon Education Group, Shanghai Montessori Academy Co., Ltd. has always been focusing on investment and operation of high-end international kindergartens in China. Far East Horizon Education Group is devoted to progress in China's education, science, culture business, making itself as a key promoter and participant in related industries. Welcome to check www.fehorizon.com for more information.

森胜蒙世教育投资有限公司作为远东宏信教育集团的下属产业平台,专注于国内高端国际幼儿园的投资与运营。秉承"弘扬中华文化、振兴民族教育"的责任和理念,远东宏信教育集团立足于促进中国教育、科技、文化事业的进步,成为具有深刻影响力的行业发展推动者和关键参与者。欢迎关注www.fehorizon.com了解更多。











400-820-6905 admission@mais-china.com www.mais-china.com